
 

 

 

Forslag til å nedsette utvalg for klubbhus/klubbhytte 
 

 

 

Klubbhus/klubbhytte 

 

For å kunne skape et bedre miljø og gi et bedre tilbud til de aktive, er muligheten for å ha et 

felles tilholdssted noe vi trenger. Etter å ha vært hos en del andre som har klubbhus, skjønner 

jeg hva vi går glipp av. Det å kunne komme tilbake etter en trening og få noe å drikke/spise 

og en liten prat om hvordan treningen har vært, er noe utøverne vil sette stor pris på. Ha 

muligheten til å overnatte vil også gjøre det mulig å ha ekstra aktivitet. Dessuten trenger vi 

lager og et kontor for de som skal lage løyper og printe ut kart m.m. 

 

Røyken Orienteringslag har en stor kapital, men kjøpekraften svekkes fra år til år. Rentene 

man får på å ha penger i bank, matcher ikke stigningen i hytte- og tomteprisene. Jeg mener at 

tiden nå er inne for å handle før vi ikke lenger har muligheten til å få oss vårt eget klubbhus. 

 

Foreslår at det settes ned et utvalg som lager et kart over aktuelle områder. Det må lages en 

liste over kriterier for hva en slik eiendom/hytte bør inneholde. Hvis dette blir avklart vil det 

være mye lettere hvis en eventuell eiendom skulle dukke opp til salgs. Det må på forhånd 

være avklart hvordan en beslutnings- og kjøpsprosess skal være, og hva slags mandat utvalget 

skal ha. 

Røyken Orienteringslag har en ganske stor formue på bok, men det kan være vi vil trenge mer 

enn dette. Finansiering utover dette bør også avklares. 

 

Peter Carlsen 


